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Hodnocení struktury a obsahu práce:

Cíl práce je stanoven v souladu s názvem a zásadami pro 

zpracování práce:

Jednotlivé části práce na sebe logicky navazují:

Rozsah práce odpovídá stupni odborné práce a 

zpracovávanému tématu:

Práce se zdroji:

Student využíval dostatečné množství informačních 

zdrojů vztahujících se k tématu:
Student prokázal schopnost pracovat s použitými 

informačními zdroji:

Student využíval znalosti získané během studia na DFJP:

Student v práci používal správnou odbornou 

terminologii vycházející z řešené oblasti:

Specifikace pro hodnocení požadavků z praxe:
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Práce je vhodně dopněna obrázky, tabulkami a 
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V práci se vyskytují gramatické a pravopisné chyby:
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Využití poznatků a informací získaných ze studia  a z praxe:

Práce není plagiát.

Student řešil velmi aktuální problematiku. Vše vychází ze současného stavu dopravní obslužnosti v předmětném městě a reaguje se na 

připravované změny v rámci krajské dopravní obslužnosti. Výsledné návrhy na řešení jsou velmi podnětné a v praxi aplikovatelné. 

Podstatné je upozornění studenta na poddimenzovaný stav dopravní obslužnosti v rámci MHD Žďár nad Sázavou, kdy navýšení 

dopravních výkonů MHD by bylo žádoucí.
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